
 Generalforsamling 2025 

 Referat 
 Tid: mandag den 31. marts 2025 kl. 19.00 

Sted: mødelokale 1, Skælskør hallen, 
Sorøvej 90, 4230 Skælskør 

 

Velkomst ved formanden.  
Liza bød velkommen til generalforsamlingen 

Generalforsamlingen er indvarslet ved udsendt mail til alle medlemmer den 26. februar 2025. 
 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

Lars Johansen blev valgt uden modkandidat 

Til stemmetællere blev valgt Jørgen Rasmussen og Jørgen Sehstedt 

 

2. Aflæggelse af beretninger 

a. Formandens beretning blev godkendt. 
 

b. Kassererens beretning. 
Formanden gennemgik det udsendte regnskab, der balancerer med et underskud 
på Kr. 159.236,93 - Hvilket må siges at være langt fra tilfredsstillende. 
Formanden redegjorde for det vigende indtægtsgrundlag, og for udgiftsposter som 
har belastet resultatet.  
Medlemsbidrag til hovedkassen foreslås derfor øget til Kr. 135,- fra 2025 pr. 
medlem. 
“Medkasserer” Birger Petersen havde udarbejdet en redegørelse over foreningens 
økonomi 
 

Der var fra flere i forsamlingen stor utilfredshed med at regnskabet ikke var 
modtaget en uge før generalforsamlingens afholdelse, men kun 3 dage før. 
Formanden beklagede, at det ikke havde været muligt at overholde tidsfristen, da 
revisor havde været forsinket med aflevering, og det derefter skulle forelægges de 2 
generalforsamlingsvalgte revisorer til godkendelse og underskrift før udsendelse til 
medlemmerne. 
Der var flere spørgsmål fra forsamlingen, som primært blev besvaret af formanden. 
Og der var stor utilfredshed med foreningens store underskud. 
Der var også utilfredshed med stolemotions store underskud. 
Samlet set blev der udtrykt utilfredshed med hele regnskabet. 
Dirigenten satte herefter regnskabet til afstemning. 



Resultatet af afstemningen er at regnskabet IKKE BLEV GODKENDT. 

Der skal derfor afholdes en ekstraordinær generalforsamling senest 4 uger fra d.d. 

 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 

Se under pkt 2 

 

4. Forelæggelse af budget og driftskontingent for 2025 

Budgetforslag 2025 blev fremlagt af formanden 

Indtægter i alt anslået til kr. 41.040,- 

Udgifter anslået til kr. 75.453,- 

Samlet resultat giver et minus på kr. 34.413,36 

Det har ikke været muligt at skabe balance i budgettet. 
Budgetforslaget blev godkendt. 

 

5. Nedlæggelse/oprettelse af hold/afdeling. 
a. Nedlæggelse af MTB 

MTB har udmeldt sig af foreningen. 
Generalforsamlingen godkendte udmeldelsen. og MTB slettes herefter som aktivitet. 

 

6. Behandling af indkomne forslag (Skal være formanden i hænde senest 14 dage før) 
a. Fra Petanque (ledelsen) – Vedtægtsændringer 

i. Alle afdelinger betaler selv forsikringer og vedligeholdelse på betingelser 
af ændringer i vedtægter 

ii. Med følgende §15 stk. 3 slettes i nuværende form og der tilføjes følgende 
i stedet for: 

1. Afdelinger der ønsker selvstændighed, eller ved nedlukning af 
hovedforeningen, skal afdelingernes tilgodehavende over 5000 kr. 
udbetales til afdelinger. Skurene tilfalder hhv. Petanque og 
Krocket. 

Peter Quist fremlagde på petanques aktivitetsudvalg vegne forslaget og anbefalede 
at generalforsamlingen stemte for forslaget. 
 

Formanden oplæste en vurdering af forslaget fra DGI konsulent Marianne Høyer. 
Konsulenten vurderede, at forslaget ikke kunne vedtages i den udformning, da det 
strider mod reglerne for en flerstrenget idrætsforening. Der hæfter man solidarisk – 
og såfremt en aktivitet ønsker at træde ud og starte aktiviteten op i en ny/anden 
forening, tager de ikke noget med sig fra den nuværende forening. Hverken aktiver 
eller medlemskaber. 
Hvis det ønskes at gøre som forslaget må aktiviteten udtræde af foreningen og blive 
selvstændig. 
Efter en længere debat blev forslaget vedtaget med stemmerne 31 for, 3 nej og 4 
blanke. 
 

b. Fra bestyrelsen - Vedtægtsændringer.  



Vi skal have ændret § 14, 15, 16 og 17, så de fremover hedder § 13, 14, 15 og 16, da der 
ingen § 13 findes i nuværende vedtægter. 
Forslaget blev vedtaget med 31 for, 2 nej og 3 blanke 

 

7. Valg til bestyrelsen 

 

a. Formand  
i. Liza Maegaard Vestberg – IKKE PÅ VALG 

 

 

b. Bestyrelsesmedlemmer 

i. Solvejg Jensen – PÅ VALG, MODTAGER GENVALG 

Solvejg Jensen blev valgt 

ii. Inge Kofod – PÅ VALG, MODTAGER IKKE GENVALG 

Ingen forslag, ingen valgt 

iii. Verner Siesing – IKKE PÅ VALG 

iv. Thomas Sørensen – IKKE PÅ VALG 

v. Thyge Pedersen – IKKE PÅ VALG 

vi. Birger Petersen – PÅ VALG, MODTAGER IKKE GENVALG 

Ingen forslag, ingen valgt 

Der er således 2 tomme pladser i bestyrelsen 

 

c. Suppleanter 

i. Niels Lind – PÅ VALG, MODTAGER IKKE GENVALG 

ii. Ingen suppleanter valgt. 
 

Bestyrelsen fik mandat til at supplere bestyrelsen med 2 medlemmer, samt suppleanter i 
perioden frem til næste generalforsamling 

 

d. Revisorer  
i. Bente Skakon – modtager genvalg 

ii. Linda Møller – modtager genvalg 

Bente Skakon og Linda Møller blev genvalgt 

 

e. Revisor suppleant 

i. Jørgen Thomsen – modtager genvalg 

Jørgen Thomsen blev genvalgt 

 

8. Evt. 
Formanden meddelte generalforsamlingen, at der bliver indkaldt til ekstraordinær 
generalforsamling tirsdag den 22. april 2025. 
Dagsorden bliver udsendt til alle medlemmer via e-mail. 
 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen. 
Formanden takkede dirigenten og overrakte en lille gave 



 

Generalforsamlingen hævet kl. 21.15 

 

Referent: Solvejg Jensen 

 

 

 

 

 

__________________________________________ ________________________________________ 

Referent Solvejg Jensen   Dirigent Lars Johansen 

 

 


